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olIEEE

Hieronder heeft [BEEZde lijn opgetypt voor het gesprek dat zsm (kwart over 11) met zal hebben.

We hadden net een vooroverlegje met

Hopelijk komen ze er een beetje uit. Ik verwacht eigenlijk dat dit moet kunnen, omdat nu de huisartsen spoedzorg met voorrang

gevaccineerd wordt (met Moderna in ziekenhuizen). In het bestuurlijk overleg van 11/1 hadden ze het ook over die 15.000

huisartsen en medewerkers voor de spoedzorg.
Nog wel een lastige dat de lijn moet zijn dat er nu afspraken worden gemaakt, binnen de al bestaande lijn. Zowel VWS als LHV

moeten er achter staan (en geen gezichtsverlies voor beiden).

Minister heeft ook nog een paar momenten deze dag om met LHV af te stemmen (vanmiddag rond 14 uur en vanaf rond 20.00

uur begreep ik)

Ik hoop dat het lukt en daarna gaan we verder in overleg met [BY over de praktische uitwerking. Vooral de logistiek wordt dan

een dingetje.

Ik kom weer op de lijn bij ontwikkelingen.

sz
J

Verzonden: maandag 18 januari 2021 11:14

@minvws.nl>

| EE) EEE @minvws.nl>
Onderwerp: 5 punten voor overleg met LHV

Hoi IEEE
Zie hieronder langs 5 punten de lijn voor het gesprek met de LHV

De lijn voor de LHV:

1. De komst van de Britse variant maakt dat we zoals afgesproken de situatie moeten heroverwegen. Gezien de

ontwikkelingen met de engelse variant is het van het grootste belang dat alle medewerkers in de spoedzorg, direct

betrokken bij patiéntencontact hun werk kunnen doen. Daarom is besloten de huisartsen al eerder met moderna te

vaccineren

2. Alle huisartsen die spoedzorg verlenen, en hun chauffeurs, worden met moderna gevaccineerd. Dit zijn er 15.000 in totaal

(12.000 huisartsen en 3.000 chauffeurs).
3. Ditis binnen de afspraken zoals gemaakt met de LHV. Het is belangrijk dat de LHV erkend dat de afspraken hiermee zijn

nagekomen. Namelijk, 15 januari zouden we de situatie opnieuw bezien en daarin onze afweging maken. Dat hebben we

gedaan en vanwege de opmars van de Engelse variant hebben we dit bepaald.
4. De uitvoering is als volgt: de ziekenhuizen gaan de vaccinaties uitvoeren conform het proces zoals ze dit ook bij andere

zorgverleners hebben gedaan. Een deel van de vaccinaties is nu al binnen (6500, maar er kan geschoven worden, dus er is

meer beschikbaar), een deel komt begin volgende week. Idee is dat we tweede helft deze week de uitvoering

overeenkomen en dat in het weekend volop kan worden gestart met vaccineren. Het RIVM levert de vaccins bij de 11 ROAZ-

ziekenhuizen aan. = ditis een EENMALIGE actie. Als huisartsen zich deze of volgende week niet met moderna laten

vaccineren, moeten ze wachten op AstraZeneca.

5. De overige zorgverlenende medewerkers in de huisartsenpraktijk, ook die bij de HAPs, worden met AstraZeneca

gevaccineerd, volgens planning vanaf 8 februari. Hierbij blijft de lijn van kracht: Degenen die gaan vaccineren, krijgen zelf

het vaccin waarmee ze gaan prikken. Dit zijn er volgens planning 23.000

Afspreken met LHV:

- We gaan een gezamenlijke lijn bedenken met beleidsmedewerkers en dat vanmiddag op bestuurlijk niveau afspreken (en

daarbij duidelijk dat dit binnen de afspraken is)



1079223

- Verzoek RIVM: de LHV moet nu wel echt in de meewerkstand

Groetjes,


